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Polski medalista olimpijski, zwycięzca etapu na Tour de France
– Zenon Jaskuła uważa, że zmuszanie ludzi do noszenia maseczek
jest błędem i w przyszłości może się odbić negatywnie na ich
organizmach.

Wypowiedź Jaskuły cytuje Super Express. Polski kolarz uważa,
że noszenie maseczek jest szkodliwe dla ludzkiego zdrowia.
„Nie jest to zdrowe i muszę skrytykować Polskie Towarzystwo
Lekarskie  za  to,  że  boi  się  powiedzieć  prawdę  na  temat
noszenia maseczek. Nie mają kompletnie jaj” – mówi Jaskuła.
Według niego „(…) po czymś takim znacznie wzrośnie liczba
chorych osób na zapalenie płuc. Już widzę, że u wielu osób
pojawiają się wysypki na twarzy, bo przecież ta maseczka jest
wilgotna od oddechu”.

Jaskuła  dodaje,  że  kolarze,  którzy  stosowali  zasłanianie
twarzy w czasie zimowego treningu, już nie żyją. „Widział pan
kiedyś kogoś, kto wchodzi na himalajskie szczyty i ma twarz
opatuloną szalikiem? Trzeba mówić o takich rzeczach, bo ludzie
chodzą potulnie, jak baranki, narażając własne zdrowie. Nie
wolno wdychać wydychanego powietrza!”.

„Przecież  wydychamy  dwutlenek  węgla,  a  potem  z  powrotem
ładujemy  go  do  organizmu.  To  tak,  jakby  siedział  pan  w
samochodzie  i  do  środka  wpuszczał  spaliny”  –  mówi  Zenon
Jaskuła.
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